

	Prix par pied linéaire de dépôt	Chèque
1° A. Bastien	\$3.65	\$3,500.00
2° L. A. Ott & Co.	4.73	4,162.40
3° Alfred Pion	4.97	4,373.60
4° Léopold Toussaint	5.05	4,500.00
5° Cité	5.75	
6° Laurin, Leitch & Co.	5.90	5,200.00
7° Glibert, Paye & Cie	6.00	6,000.00
8° R. Ricci & Cie	6.45	6,000.00

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que lesdites soumissions soient référées à l'Ingénieur en Chef pour tabulation et rapport, et que les chèques de dépôt soient remis au Trésorier de la Cité.

20.—Soumise une communication de M. T. A. Trenholme, demandant une entrevue avec le Bureau au sujet des lignes homologuées du chemin de Lachine (avenue Western).

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'informer les intéressés de rencontrer le Bureau mardi prochain, le 7 juillet, à 10.30 hrs a.m.

21.—(21337) Soumise une communication de M. M. Marchand, au sujet du nivellement de la rue Sterling.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport immédiat et pour remédier, si possible, aux inconvénients dont se plaint M. Marchand.

22.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'annuler et rescinder la résolution du Bureau, en date du 25 juin 1914, à l'effet de faire rapport au Conseil, pour le vote d'un crédit de \$4,576, re Département des Edifices Municipaux.

23.—Soumise cinq séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$29,537.78, \$33,547.86, \$21,538.04, \$34,209.41, \$5,082.25, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

24.—Soumis un rapport du Notaire de la Cité, recommandant l'achat d'un clavigraphie Underwood No 5.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'autoriser l'achat de ladite machine.

25.—(18210) Soumis le dossier concernant la réclamation de la "Terrace Land Co." en rapport avec l'expropriation de l'ouverture de la rue de la Montagne, au nord de la rue Sherbrooke.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De donner instructions au Département en Loi de contester ladite réclamation.

26.—Soumise une communication de M. T. M. Black, offrant sa résignation comme surveillant des terrains de jeux, à compter du 1er juillet.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'accepter ladite résignation.

Ajournement.

L. N. SENEAL,
Secrétaire.

	Price by lineal foot	Deposit cheque
1° A. Bastien	\$3.65	\$3,500.00
2° L. A. Ott & Co.	4.73	4,162.40
3° Alfred Pion	4.97	4,373.60
4° Léopold Toussaint	5.05	4,500.00
5° Cité	5.75	
6° Laurin, Leitch & Co.	5.90	5,200.00
7° Glibert, Paye & Cie	6.00	6,000.00
8° R. Ricci & Cie	6.45	6,000.00

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the said tenders be referred to the Chief Engineer for tabulation and for a report, and that the cheques be deposited with the City Treasurer.

20.—Submitted a communication from Mr. T. A. Trenholme, asking for an interview with the Board, anent the homologated lines of Lachine Road (Western avenue).

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the interested parties be invited to meet the Board on Tuesday next, the 7th July, at 10.30 a.m.

21.—(21337) Submitted a communication from Mr. M. Marchand, anent the levelling of Sterling street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief Engineer, for an immediate report and with a request that he abate, if possible, the nuisance complained of by Mr. Marchand.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To annul and rescind the resolution of the Board, dated the 25th June 1914, recommending to Council that an appropriation of \$4,576 be voted re Municipal Buildings Department.

23.—Submitted five series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$29,537.78, \$33,547.86, \$21,538.04, \$34,209.41, \$5,082.25, as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

24.—Submitted a report from the City Notary, recommending the purchase of a No. 5 Underwood typewriter.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the purchase of the said machine be authorized.

25.—(18210) Submitted the documents anent the claim of the Terrace Land Co., in connection with the expropriation for the opening of Mountain street, north of Sherbrooke street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That instructions be given to the Law Department to contest the said claim.

26.—Submitted a communication from Mr. T. M. Black, offering his resignation as playground supervisor, from the 1st July.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said resignation be accepted.

Ajourned.

L. N. SENEAL,
Secretary.